
PREVEČ PRAZNIH
STOLOV NA POSVETU
SINDIKATA

Sapa je prešibka za
temeljite
spremembe

Posvetov in seminarjev občinskega
sindikalnega sveta naše občine se pravi-
loma udeleži od 60-65 odstotkov pred-
stavnikov osnovnih organizacij. Tak
obisk, ali pa še boljši, je pričakovalo
predsedstvo OS ZS tudi na skupnem
delovnem posvetu predsednikov sindi-
kata, delavskih svetov in koordinacijskih
odborov za aktivnosti v pripravah na 3.
kongres samoupravljalcev. V veliko sej-
no dvorano naše občinpke skupščine so
bili vabljeni predstavniki gospodarstev
2. 6. ob 16. uri, družbenih dejavnosti pa
naslednji dan.

Da pričakovanje predsedstva ni bilo
preoptimistično, prav gotovo potrjujejo
teme, ki so bile na dnevnem redu posve-
ta. Prisotni naj bi se spoznali z glavnimi
poudarki osnutka resolucije 3. kongresa
samoupravljalcev in se dogovorili o
izvedbi javnih razprav o osnutku in
obravnavi ocen stanja samoupravljanja
ter predlogov za njegovo večjo učinkovi-
tost v OZD. Vstopili naj bi tudi v pripra-
ve na 3. konferenco Zveze sindikatov
Slovenije o »Vlogi in nalogah sindikata
pri uveljavljanju socialne politike in za-
gotavljanju socialne varnosti delavcev«.
Odprli pa bi tudi organizacijske in ka-
drovske priprave v OZD na skupščinske
volitve leta 1982.

Tokrat ima »naj bi« res pravo vre-
dnost. Od 138 predsednikov sindikata v
gospodarstvu je bilo na posvetu prisot-
nih 28 predsednikov, od 136 predsedni-
kov delavskega sveta 15 in od 21 predse-
dnikov koordinacijskega odbora štirje.
Odstotkov ne bomo računali, le to se
bomo vprašali, kako bo v organizacijah
združenega dela lahko stekla kakovost-
na razprava oziroma, kako bo mogoče
spremeniti samoupravne odnose v OZD,
če pa najodgovornejši sindikalni in sa-
moupravni delavci ne želijo zanj iz naj-
bolj aktualnega dogajanja.

Na koncu so prisotni kritično ocenili
odsotnost tako velikega števila vablje-
nih, vendar s pripombo. da moramo
ugotoviti vzroke za take pojave in jih
dosledno odpravljati.


